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Protokół Nr V/2024 

z obrad V zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno  

odbytych w dniu 14 sierpnia 2024 r. 

w Sali Konferencyjnej Urzędu Gminy w Wierzbnie  

 

Czas trwania obrad: 1008-1046 

 

Stan Rady .....................................     –   15 

Obecnych w/g listy obecności ......    –   12, co stanowi 80%  

Nieobecnych w/g listy obecności      –     3 

(Nieobecni: Aneta Miklaszewska, Marcin Chabiera, Jarosław Wąsowski) 

 

W obradach uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy - Pan Emil Wąsowski 

2. Skarbnik Gminy – Pani Marta Haładaj 

3. Sołtysi poszczególnych miejscowości z terenu naszej gminy 

 

Ad. Pkt 1 

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia V zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno. Stwierdziła 

prawomocność obrad. Następnie odczytała porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wierzbno na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzbno w 2024 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety dla sołtysów z terenu Gminy Wierzbno.  

8. Przyjęcie protokołu z IV zwyczajnej sesji. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Rada Gminy nie wniosła uwag do przedstawionego porządku obrad, w związku z czym został on 

jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. Pkt 2 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej.  

1. W okresie od 25 czerwca 2024 r. do 14 sierpnia 2024 r. wydanych zostało 11 zarządzeń (Nr 

16/2024 z dnia 17 czerwca 2024 r., Nr 17/2024 z dnia 17 czerwca 2024 r., Nr 18/2024 z dnia 28 czerwca 

2024 r., Nr 19/2024 z dnia 28 czerwca 2024 r., Nr 20/2024 z dnia 9 lipca 2024 r., Nr 21/2024 z dnia 31 

lipca 2024 r., Nr 22/2024 z dnia 31 lipca 2024 r., Nr 23/2024 z dnia 31 lipca 2024 r., Nr 24/2024 z dnia 

2 sierpnia 2024 r., Nr 25/2024 z dnia 2 sierpnia 2024 r., Nr 26/2024 z dnia 2 sierpnia 2024 r.) 

2. Następnie opowiedział o zrealizowanych trwających na terenie naszej gminy inwestycjach, m.in. o 

przetargu na budowę żłobka gminnego w miejscowości Wierzbno, który to został unieważniony z uwagi 

na zbyt duże kwoty złożone w ofertach. Przetarg został ogłoszony ponownie po wprowadzeniu zmian 

w parametrach budynku. Pan Wójt przypomniał, że zakończona została budowa sieci wodociągowej w 

miejscowościach Janówek, Wyględówek, Nadzieja, Ossówno, Brzeźnik, Rąbież. W tym momencie 

zbierane są od mieszkańców chęci zgłoszenia do przyłączy. Podpisana została także umowa na budowę 

kolejnego etapu sieci wodociągowej w miejscowościach Ossówno, Natolin, Adamów, Wólka. Wójt 

poinformował także o ogłoszonym zapytaniu ofertowym na wykonanie dokumentacji projektowej na 

budowę sieci wodociągowej w pozostałych miejscowościach, w których jeszcze nie istnieje. Następie 

Wójt poinformował o wybraniu wykonawcy na budowę przepustu w miejscowości Brzeźnik, prace mają 
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się rozpocząć we wrześniu. Jeśli chodzi o budowę boiska przy Szkole w Krypach w dalszym ciągu 

trwają prace nad zasypaniem odwiertów studnianych, których zamknięcie jest wymaganym krokiem 

przed rozpoczęciem budowy. 

 

Ad. Pkt 3 

Przewodnicząca Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, Planowania i Rolnictwa 

poinformowała, iż Komisja na swoim posiedzeniu w dniu 12 sierpnia 2024 r. pozytywnie zaopiniowała 

zmiany dotyczące budżetu Gminy Wierzbno. 

 

Radny Dariusz Patoka zdał pytanie dotyczące wydatków na kwotę 70 tys. zł w dziale „Transport i 

łączność” rozdziale „Drogi publiczne gminne” w ramach paragrafu „Kary i odszkodowania wypłacane 

na rzecz osób fizycznych”.  

Pani Skarbnik oraz Pan Wójt wyjaśnili, że ta kwota wynika z postępowania prowadzonego przez 

Starostwo Powiatowe w Węgrowie polegającego na wypłacie odszkodowań mieszkańcom z tytułu 

remontu drogi w miejscowości Świdno. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wierzbno na 2024 rok została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 4 

Radny Włodzimierz Durka zabrał głos w imieniu Komisji ds. Gospodarczych, Finansów, Budżetu, 

Planowania i Rolnictwa. Przedstawił propozycję Komisji co do zwiększenia prowizji dla sołtysów o 

1%, w dwóch przypadkach 1,5%. 

Więcej uwag ani propozycji nie zgłoszono. 

  

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zarządzenia 

poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W związku z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym w głosowaniu brało udział 8 radnych. Udziału w 

głosowaniu nie brali radni, którzy są jednocześnie sołtysami.  

Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

8 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt 5 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie zarządzenia 

poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W związku z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym w głosowaniu brało udział 8 radnych. Udziału w 

głosowaniu nie brali radni, którzy są jednocześnie sołtysami.  

Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

8 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 6 

Głos zabrał Wójt i wyjaśnił na czym polega zmiana uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Wierzbno w 2024 roku. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

12 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wierzbno w 2024 roku została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt 7 

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały Rady Gminy Wierzbno w sprawie ustalenia 

wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy Wierzbno. 

Następnie Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie imienne nad projektem w/w uchwały. 

 

W związku z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym w głosowaniu brało udział 8 radnych. Udziału w 

głosowaniu nie brali radni, którzy są jednocześnie sołtysami.  

Wyniki głosowania przedstawiają się następująco: 

 

8 głosów "ZA" 

0 głosów "PRZECIW" 

0 głosów "WSTRZYMUJĄCYCH" 

 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Uchwała Rady Gminy Wierzbno w sprawie 

ustalenia wysokości diet dla sołtysów z terenu Gminy Wierzbno została przyjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt 8 

Radny Tadeusz Jabłoński odniósł się do zapisu w protokole dotyczącego udziału w Komisji Rewizyjnej, 

konkretniej daty złożenia rezygnacji Radnej Danuty Grendy z członkostwa w Komisji. Przewodnicząca 

Rady oraz Pan Wójt wyrazili opinię, iż jest to nieistotne. 

 

Do treści protokołu nie wniesiono więcej uwag. 

W trakcie głosowania wystąpił problem techniczny z łącznością pilotów do głosowania, o godz. 1036 

zarządzono przerwę w obradach. 

 

Obrady wznowiono o godz. 1039. 

  

Przewodnicząca Rady poinformowała o konieczności ponownego uruchomienia głosowania. 

 

Protokół z obrad IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Wierzbno z dnia 25 czerwca 2024 r. został przyjęty 

przez Radę Gminy następującą ilością głosów: 11 „ZA”, 0 „PRZECIW”, 1 „WSTRZYMUJĄCY". 

 

Ad. Pkt 9 

Radny Dariusz Patoka podziękował Przewodniczącej Rady za sprawne załatwienie problemu 

związanego z zamontowaniem znaku drogowego. 

Radna Hanna Karczewska zadała pytanie odnośnie bonu energetycznego. 

Wójt wyjaśnił, iż przyjmowaniem wniosków zajmuje się Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. 

Radny Włodzimierz Durka zadał dwa pytania kierowane do niego od mieszkańców. Pierwsze dotyczące 

zmiany kursu autobusu szkolnego. Pan Wójt stwierdził, iż zgłosi tą propozycję do przewoźnika. Drugie 

pytanie Radny skierował do Przewodniczącej Rady dotyczyło wycięcia zakrzaczeń przy wyjeździe z 

miejscowości Jaworek na drogę powiatową w miejscowości Cierpięta. 

Przewodnicząca obiecała, że zajmie się tą sprawą. 

Radny Andrzej Wąsak poprosił o doprecyzowanie tematu z przyłączami do wodociągu, konkretniej o 

zgłoszenia do przyłączenia.  

Pan Wójt wyjaśnił szczegóły tej inwestycji. 

Radna Barbara Nojszewska zapytała czy nowy kurs autobusowy będzie obejmował także miejscowość 

Skarżyn.  

Pan Wójt wyjaśnił jak będzie wyglądała ta nowa trasa.  

 

Ad. Pkt 10 

Nie zgłoszono żadnych wniosków ani zapytań. 

 

Ad. Pkt 11 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim obecnym za udział 

w obradach V zwyczajnej sesji Rady Gminy, a następnie dokonała ich zamknięcia. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Jaworowska 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCA  

 RADY GMINY  

 /-/ mgr Małgorzata Karczewska 

 


